



International ICT Exhibition & Conferences

17 18 19 January 2024

INDIASOFT 2024
January 17-19, 2024

The 24th edition of **INDIASOFT 2024** is being organized by Electronics and Computer Software Export Promotion Council (ESC) with the support of the Ministry of Commerce and Industry, Government of India during **January 17-19, 2024** in **New Delhi**.

Starting in 2001, Indiasoft is now counted as one of the top hunting avenues by the global delegates to network with the Indian ICT industry and source innovative ICT products & solutions. The participation of 1500 innovative exhibitors, 200 Startups, 50000+ visitors, and 500+ overseas buyers from 80+ countries at the 24th edition of Indiasoft 2024 is expected.

With the aim of ***Business Beyond Boundaries*** - Indiasoft 2024 will provide a perfect Networking & Business platform for ICT industry players to experience a world of innovative IT software and services at highly competitive costs; connect with prospective partners; discuss and finalize joint ventures and interact on latest technological breakthroughs that will define the course of the industry over next few years.

More detailed information and online registration form for participation (to be filled not later than July 31, 2023) are available on the website www.indiasoft.org.

Contact person: Mr. Vikrant Saxena, Joint Director, ESC at indiasoft@escindia.com.



INDIASOFT 2024
17-19 января 2024 г.

24-я выставка **INDIASOFT 2024** организуется Советом по продвижению экспорта электроники и компьютерного программного обеспечения (ESC) при поддержке Министерства торговли и промышленности Правительства Индии с **17 по 19 января 2024 года** в г. Нью-Дели.

Начиная с 2001 года, Indiasoft по настоящее время считается одной из лучших площадок для делегатов со всего мира по налаживанию связей с индийской отраслью ИКТ и поиску инновационных продуктов и решений в области ИКТ. В 24-й выставке INDIASOFT 2024 ожидается участие 1500 инновационных экспонентов, 200 стартапов, 50000+ посетителей и более 500 зарубежных покупателей из более чем 80 стран.

С целью реализации ***Business Beyond Boundaries*** - Indiasoft 2024 предоставит идеальную сетевую и бизнес-платформу для участников отрасли ИКТ, по ознакомлению с миром инновационного программного обеспечения и услуг в области ИТ по очень конкурентоспособным ценам; наладить связь с потенциальными партнерами; обсудить и доработать совместные предприятия и побеседовать о последних технологических прорывах, которые определяют курс отрасли на ближайшие несколько лет.

Более подробная информация и форма онлайн-регистрации для участия (заполнение не позднее 31 июля 2023 г.) размещены на сайте www.indiasoft.org.

Контактное лицо: г-н Викрант Саксена, Директор отдела, ESC, indiasoft@escindia.com.